
V ianskem poletju in jescni
je krajevna skupnost v sodelo-
vanju z gasilskima društvoma
Zgornji Kašelj in Sostro poskr-
bela, da so pripeljali več sto ci-
stern pitne vode v vasi, kjer je
vode pričelo primanjkovati.
Vasi vnaši KSsopriključener.a
14 lokalnih vodovodov, neka-
teri krajani paše vedno nimajo
vodovoda in uporabljajo kap-
nice. Večmesečna suša, kaksne
ne pomnijo že več deset let, je
pokazala pomanjkljivosti naših
vodovodov. V zajetja in rezer-
voarje. ki so jih giadili krajani
udarniško pred tridesetimi in
več leti, ni pritckalo dovolj
vode, poleg tega pa so nekateri
studenci skoraj popolnoma
usahnili.

Krajevna skupnost je za
dovoz vode po posameznih po- •
dročjih porabila 316.000-din.

Predstavniki SKIS, ZIL, IS
Ljubljana Moste-Polje ter KS
Besnica so 14. februarja imeli
sejo na Jančah. Pogovarjali so
se o oskrbi vasi z vodo. Janče so
poleg Malega vrha edina vas v
naši KS, ki še nima vodovoda.
Ker so Janče ena izmed najbolj
znanih turističnih točk v naši
občini, je KSže pred leti zaradi
razvoja turizma ter potreb kra-
janov sklenilarešiti taproblem.
Nakupila je več gradbenega in
vodoinštalaterskega materiala,
vendar kljub zavzetosti kraja-
nov in pomoči KS oskrba z
vodo zaradi pomanjkanja de-
narja ni bila zagotovljena. Na
podlagi dogovora s Komunalno
skupnostjo jebila izdelanaštu-
dija za saniranje vodnjakov in
greznic — fekalni odpadki na-
mreč onesnažujejo izvir pitne

vode pod naseljem Janče. Ugo-
tovljeno je bilo, da bi sanacija
ter sama napeljava vodovoda
presegla znesek 10 milijonov
dinarjev, zato so bili udeleženci
seje mnenja, da se izdela pro-
jekt za gradnjo kapnic. Naj-
boljši se jim je zdel predlog za

. zbirno kapnico poleg cerkve,
upoštevajoč površino strehe. lz
tega vodnjaka bi odjemalci za-
jemali vodo v sušnem obdobju,
sicer pa bi uporabljali svoje vire
vode. Ta varianta bi bila daleč
najcenejša, poleg tega pa se je
ob zadnji suši pokazalo, da
\odni vir, ki naj bi napajal vo-
dovod, le ni tako močan, da bi v

815 knjig. Tudi krajani v Prež-
ganju in Javorju bi radi, da jih
obišče knjižnica, vendar bo za-
radi težko dostopnih cest za bi-
bliobus in prevelike porabe
bencina ta oblika izposojanja v
letošnjem letu ukinjena.
Knjižnica Otona Župančiča je
zainteresirana še za nadaljnjo
izposojo knjig, vendar prek po-
srednikov. Ti bi dobili kolek-
cijo knjig — do 400 enot v vsa-
kem kraju. Zato naprošamo
tiste krajane, ki so pripravljeni
odstopiti manjši prostor za iz-
posojo knjig 1-krat tedensko,
da se javijo y KS, kjer bodo do-
bili vse informacije, ali pa naj to

BESNICA
sušnem obdobju zadovoljeval
potrebe vseh uporabnikov. Po
grobih izračunih naj bi izvedba
del stala prek 3,000.000.-din.
Pri izvedbi tega načrta bi kraja-
nom lahko pomagala tudi mia-
dinska delovna brigada.

Ker so naše vasi precej odda-
ljene od mestnih središč, je
med letom obiskovala vasi
Spodnja in Zgornja Besnica ter
Trebeljevo potujoča knjižnica,
ki je oskrbovala krajane z do-
brimi knjigami. Potujoča
knjižnica deluie v sklopu knjiž-
nice Otona Župančiča. Njen
obisk je bil za marsikaterega
krajana prijeten dogodek, še
zlasti če upoštevamo, da cene
knjigam vrtoglavo naraščajo in
jih vsakdo ne more več kupova-
ti. Knjižnica je te kraje lani obi-
skaJa 30-krat in je bila skupno
odprta 25. ur. Obiskalo jo je
178 bralcev, ki so si izposodili

sporočijo na naslovu: Knjižnica
Oton 2upančič, Ljubljana, Go-
sposka 3 (za tov. Niko Pugelj).

Krajevna skupnosl je v jeseni za-
ccla akcijo za postavitev garaže za
delavski avtobus, ki vozi na progi
Tuji grm — Podgrad — Tnji grm. Za
postavitev garaže se jc krajevna
skupnost v dogovoru z delovnimi
organizacijami, ki zaposlujejo ob-
čane iz našega območja, odločila
zaradi težav, ki nastajajo v zim-
skem času. Tedaj je namrcč vozilo
pogosto zjutraj zameteno, zaradi
nizkih temperatur ne vžiga, pojav-
ljajo pa se tudi druge težave. K
temu, da bi našim krajanom zago-
tovili reden prevoz v vsakem let-
nem času, bi garaža veliko pripb-
mogla. Tega so se zavedali na KS,
pa tudi Filip Groznik s Tiijega
grma. ki je zanjo brezplačno odsto-
pil 7emljišče. Projekt, ki je bil izde-
lan v Staninvestu, projektivni biro v
Kotnikovi ulici. je naročila Papir-
nica Vevče. Vsa gradbcna in /c-
meljska dela naj bi po predračunu
znašala 2.O27.VK7 din.vendarpa jc

bilo pn ogledu januarja letos ugo-
to\ Ijeno, da bodo dejanski stroški
preccj vcčji.

Garaža je sedaj že pod streho.
vendar čaka gradbince na pomlad
še nekaj manjših del. Kljub lemu
da se je pojavilo v zvezi z gradnjo
garaže tudi nekaj težav tehnične
narave, upajmo, da bo nova garaža
le velika pridobitev za vso KS.

V dolgih /imskih dnevih se
kmetje ukvarjajo z vsemi ti-
stimi stvarmi, ki se jim prek leta
zaradi obilice dela ne morejo
posvetiti. V preteklosti so bili
to dnevi /a obiske in pogovore s
sosedi, za branje dobrih knjig
tcr tudi za delo — vendar ne na
polju, temveč pri zakurjeni
kmečki peči. Industrializacija
tedaj še ni segla tako daleč,
zato so bili znani domači izdel-
ki, kot npr. cekarji, peharji.
koši, grablje pa tudi drugi
drobni izdelki, ki so nepogreš-
ljivi pri vsakem gospodinjstvu.
Veliko izdelkov je šlo že v po-
zabo, poleg tega pa današnji
delovni olovek ali ne zna ali pa
nitna prave volje za izdelavo
tch predmetcn in jih zato raje
industrijsko narejene kupi v
najbližji trgovini. Vemo pa, da
je v naši krajevni skupnosti še
veliko občanov, ki se ukvarjajo
s to dejavnostjo. Vsi se sami
ukvarjate ali poznate koga, ki
se še ukvarja z domačo obrtjo,
sporočite to v urad KS ali pa kar
v uredništvo Naše skupnosti.
Če so vaši izdelki etnograf-
skega ali praktičnega pomena
ali pa če so preprosti samo lepi,
va«. bo obiskal novinar z željo,
da o njih kaj napiše, da ta tradi-
cija le ne bi utoniia v pozabo.
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